



186 1605 0832

zhouyuhang19940407@outlook.com

个人简历

本人目前有4年多的平面设计师工作经验，期间在两家公司任职过，我的主要设计工作包括了品牌设计、网页设计、PPT设计、2D、3D 动效设计、视频制作和常规的市场运营物料设计（多为线上）。工作期间涉及的行业包括高端医疗器械、新能源、运动、娱乐和金融。

工作经历

平面设计师

@棱奥企业管理咨询 | LESS ORDINARY

2018 ~ 2020

品牌设计：负责客户的品牌设计和优化，确立品牌的视觉风格、规范以及视觉元素的设计。通过对行业优秀品牌的分析和对比，结合同类品牌或当下流行的设计趋势，对客户品牌的字体、颜色、图片风格进行设计和优化，最终输出品牌视觉规范指南、运营物料（海报、宣传册、社交平台、年报）。

网页设计：负责客户网页的页面框架规划和用户界面设计，确立网页的交互方式、视觉规范以及相关网页组件的设计、后期撰写 UI 设计规范文档，和开发对接并做出动态调整。

平面设计师

@联影医疗 | UNITED IMAGING

2020 ~ 2022

品牌设计：负责公司官方微信公众号的排版和设计、参与公司展会的主视觉以及现场物料设计、公司活动和产品发布的PPT排版设计、承接公司其它部门的LOGO设计需求。

信息可视化设计：负责公司医疗影像产品技术信息可视化、产品技术的展示动画设计、负责公司招股书内的产品原理说明设计。同时参与维护公司的官网设计，主要包含产品页面、博客页面的排版和所有的图标设计。

技能栈

Ai Illustrator

Ps Photoshop

Id InDesign

Ae After Effects

Sketch

Figma

Cinema 4D

PowerPoint

教育经历

硕士 金斯顿大学 | 平面设计

本科 重庆大学 | 环境艺术设计

英语能力

C 1

YUHANG ZHOU | GRAPHIC DESIGNER



 86 186 1605 0832

 zhouyuhang19940407@outlook.com

► Introduction

I am a creative and self-driven graphic designer with over four years of experience creating and delivering design solutions for big and small businesses. I enjoy working in a multidisciplinary role, solving problems strategically and creatively.

► Experience

Graphic Designer

@ Less Ordinary Creative Agency

2018 ~ 2020

Brand Design: I help clients design and optimize their brands, creating scalable design language systems for typography, color, components, and layouts. By comparing and analyzing case studies in the field, I design brand identities and collateral that make them stand out.

Web Design: I design user interfaces and page layouts for clients' websites and translate brand principles, themes, and moods into strategic frameworks for visual expressions.

Graphic Designer

@ United Imaging Healthcare

2020 ~ 2022

Brand Design: I work closely with the media and marketing team to produce editorial designs for publications on the WeChat platform. I also design key visuals, PowerPoint, and collateral for various conferences and events.

Infographic Design: I create infographics, diagrams, and animations to visualize the cutting-edge technologies used in our products. I also design icons and layouts for our official website.

► Skill Set



Illustrator



Photoshop



InDesign



After Effects



Sketch



Figma



Cinema 4D



PowerPoint

► Education



Kingston University | Graphic Design

► Language

Mandarin: native

English: C1